

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4972
1 May 1980

Limited Distribution

Original: French/
français

GREECE - TERMINATION OF
IMPORT DEPOSIT SCHEME AND SURCHARGE

The following communication, dated 3 April 1980, has been received from the Permanent Mission of Greece.

With reference to our communication of 30 November 1979, circulated as document L/4908, I have the honour to inform you that our authorities have decided to terminate, as from 25 April 1980, the provisional measures relating to trade introduced on 30 November 1979, namely the additional prior deposit of 75 per cent and the special consumption tax of 25 per cent.

GRECE - SUPPRESSION DU DEPOT ADDITIONNEL A
L'IMPORTATION ET DE LA TAXE SPECIALE

La Mission permanente de la Grèce a fait tenir au Directeur général la communication suivante en date du 3 avril 1980.

Me référant à notre communication du 30 novembre 1979 qui a fait l'objet du document L/4908, j'ai l'honneur de vous informer que nos autorités ont décidé la suppression, à partir du 25 avril 1980, des mesures commerciales provisoires, introduites le 30 novembre 1979, soit le dépôt préalable additionnel de 75 pour cent et la taxe spéciale à la consommation de 25 pour cent.